
 

Senacka Komisja Środowiska 

dyskutowała na temat wilka 

4 lutego łowczy krajowy Paweł Lisiak uczestniczył w posiedzeniu senackiej Komisji Środowiska. Głównym 
tematem obrad komisji była populacja wilka w Polsce, jej aktualny stan, rejon występowania, potencjalne 
zagrożenia i sposoby przeciwdziałania im. 

Jako PZŁ stoimy na stanowisku, że wilk powinien być obecny w polskiej przyrodzie, bo jest jego elementem. 
Powinniśmy dostosować jego liczebność do danego regionu, do danego łowiska tak, żeby nie wyrządzał szkód w 
rolnictwie, czy też zwierzynie i zwierzętom bytującym na danym terenie (…) Jako PZŁ, w trosce o bioróżnorodność 
zwierzyny i zwierząt, chcielibyśmy kontynuować prace zapoczątkowane w komisji. Dołożymy wszelkich starań, 
żeby wilk był w odpowiedniej ilości na naszych przyrodniczych terenach.  

-mówił Paweł Lisiak 

Kolejnym ważnym zagadnieniem poruszanym przez ekspertów była choroba zwierząt kopytnych – telezjoza, 
która atakuje bieszczadzkie żubry, i która może przenieść się na inne gatunki zwierząt w Polsce, w tym na 
gatunki łowne. 

LINK DO TRANSMISJI Z POSIEDZENIA KOMISJI 

Oryginał artykułu można zobaczyć TUTAJ… 

 

https://av8.senat.pl/10KS291
https://www.pzlow.pl/senacka-komisja-srodowiska-dyskutowala-na-temat-wilka/

